

Part 1 - Personal Information 個人資料

Surname 姓氏 (英文)	Given Name 名字 (英文)	Name in Chinese 中文全名
_____	_____	_____
Salutation 稱謂	HKID Card / Passport No. 身份證 / 護照號碼	Contact No. 聯絡電話
<input type="checkbox"/> Mr <input type="checkbox"/> Ms <input type="checkbox"/> Miss	_____	_____
Residential Address 住宅地址		Personal Email 個人電郵
_____		_____
Name of College / University 學院 / 大學名稱		Programme Title 課程名稱
_____		_____
Are You a Final Year Student? 是否在本年度畢業?	<input type="checkbox"/> Yes 是 [Completion Date 課程完成日期 (Month / Year) _____] <input type="checkbox"/> No 否 [Year ____ Student 學生, Expected Completion Date 預計課程完成日期 (Month / Year) _____]	

Note: Full-time student studying HR programme can apply for student membership.
備註: 就讀全日制人力資源課程的學生可申請成為學生會員。

Part 2 - Channel to Know About the Institute 認識本學會之途徑

<input type="checkbox"/> Internet 互聯網	<input type="checkbox"/> Referral by Friends 朋友介紹	<input type="checkbox"/> HKIHRM's Event 學會活動	<input type="checkbox"/> Media 媒體報導	<input type="checkbox"/> Others, Please Specify 其他, 請註明 _____
--	--	---	--	--

Part 3 - Acknowledgement and Declaration 確認及聲明

- I, (the undersigned) hereby apply for membership of the Hong Kong Institute of Human Resource Management and agree to abide by the rules and regulations of the Institute.
本人(以下簽署人)特此申請成為香港人力資源管理學會的會員, 並同意遵守學會所訂立的規則。
- I declare to the best of my knowledge that the information given in this application form is true and correct and all the supporting documents are true copies of the originals.
I understand that false declaration will render me liable to disqualification or termination of membership by the Institute.
本人謹此聲明本申請表中所提供的資料全部真實及正確, 所有提供的證明文件, 為未經任何修改的副本。本人明白學會如發現本人提供任何虛假資料, 可隨時取消或終止本人的會員資格。
- Applicants' personal data is collected and kept for processing the application for membership and related administration purposes. The data provided will be handled in accordance with the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance of the HKSAR.
本會收集及保存個人資料將作為跟進及處理會籍申請及相關之行政的用途。所有提供的個人資料, 學會將按照香港特別行政區《個人資料(私隱)條例》的規定處理。
- The personal data provided in this form will be used by the Institute for direct marketing activities, including but not limited to the promotion (e.g. special offers and discounts) for HKIHRM events, activities, training programmes, awards, survey and other services that it may deploy. If you do not wish to receive such information as stated, please indicate your objection by ticking the box.
此表格所提供之個人資料將供本會進行直接營銷活動之用, 包括但不限於學會的活動、講座、培訓、獎項、調查和其他服務的推廣(包括特別優惠和折扣)。如不欲接收此聲明中的本會資訊, 請於空格內填上 號, 。

I have read, understood and agreed to all details of the above declaration.
本人已細閱並同意上述聲明之全部資料。

Signature of the Applicant 申請人簽署 _____ Date 日期 _____

Part 4 - Submit Your Application 遞交申請表格

Membership Fee 會員會費

	Student Member 學生會員
Application and Entrance Fee 申請及入會費用	Waived 豁免
Membership Fee (1 April to 31 March) 會員年費(4月1日至3月31日)	HK\$200

*Membership is valid until 31 March each year. 會籍有效期至每年3月31日。

Payment Method 付款方式

- PPS: Merchant code "9798" and enter the 10-digit "e-Bill Account No." printed on the invoice.
繳費靈: 商戶編號為 "9798", 請輸入 10 位數字的 "賬單戶口號碼" (列印於發票右上方的編號)。
- E-banking: Search the HKIHRM under "Professional Institution", choose bill type "01" and enter the 10-digit "e-Bill Account No." printed on the invoice.
網上理財: 選擇 "專業團體" > "香港人力資源管理學會有限公司" > "01 會籍", 並輸入 10 位數字的 "賬單戶口號碼"。
- Cheque: Mail a crossed cheque made payable to "Hong Kong Institute of Human Resource Management Ltd" together with the invoice.
支票: 以郵寄形式, 郵遞劃線支票及發票至學會會址, 支票抬頭為「香港人力資源管理學會有限公司」。
- Cash: Please bring along the invoice to the HKIHRM office for the cash payment.
現金: 親身攜同現金及發票至學會會址繳交。
- ATM / Bank Transfer: Below is our bank account information.
Please send us the payment record with your form for verification.
櫃員機 / 銀行轉賬: 請提供付款記錄以供核實, 右方為學會的銀行戶口資料。
- Octopus or Alipay: Scan the corresponding QR code below by using the relevant App. Please send us the payment record for verification.
八達通或支付寶: 用相關應用程式掃描以下二維碼。請電郵提供付款記錄以供核實。

Octopus QR Code



Alipay QR Code



Please send the completed form, copy of academic proofs and cheque / payment proof by post or email to the Institute.
請將此表格、學歷證明文件副本連同支票或以上付款方式收據郵寄或電郵至本會。

For Internal Use Only 僅供內部使用

Followed Up By _____	Payment (Received Date) _____ <input type="checkbox"/> PPS <input type="checkbox"/> E-banking <input type="checkbox"/> Cheque <input type="checkbox"/> Cash <input type="checkbox"/> ATM/Bank Transfer
Remarks _____	Registration Process <input type="checkbox"/> Registration <input type="checkbox"/> Approval <input type="checkbox"/> Payment <input type="checkbox"/> Account Activation